
Mars 2025

Bäste radiovän – medlem i Södertörns Radioamatörer!

Dags för ett nytt månadsbrev. Tiden går fort! Detta kommer några dagar senare än vanligt för jag 
ville kunna berätta om årsmötet.

Igår, den 8 mars, hade vi årsmöte. Det hölls i Haninge Kulturhus i Haninge Centrum. Det är nu 
tredje året vi är där. Det ligger bra till för kollektiva kommunikationer och med bra parkering och är
en mycket bra lokal med bra AV- utrustning så man kan visa bilder och dokument så alla ser. Det 
kom runt 20 personer, några färre än förra året. Mötet förlöpte enligt stadgeenlig dagordning och 
enligt publicerat underlag. Jonas SM5PHU valdes till mötesordförande och Ingemar SM0DSF som 
mötessekreterare eftersom vår ordinarie sekreterare Gunnar SM0BYO var bortrest. Styrelsen fick 
ansvarsfrihet och en ny styrelse valdes enhälligt. Förändringen i styrelsen jämfört med förra året är 
att SM0TWK Christer, som tidigare varit suppleant, valdes till styrelseledamot medan SM0FNV 
Nils, som tidigare varit styrelseledamot, valdes som suppleant. Vid detta valet väljs man enbart till 
styrelsen. Vilka som har vilka funktioner inom styrelsen, förutom ordföranden som är vald på den 
posten, fastställs vid ett konstituerande styrelsemöte som vi kommer att ha inom kort. Först därefter 
kommer jag att uppdatera information om styrelsen på sk0qo.se.

I årsmötesunderlaget hade vi en sida med tack till alla som på olika sätt, genom gåvor och bidrag, 
eget arbete, idéer, tid och kompetens bidragit till föreningens framgångsrika verksamhet under året. 
Jag vill  understryka detta. Tack alla! Föreningen är helt beroende av våra gemensamma insatser. 
Alla räknas och jag vill att var och en skall känna uppskattning!

Vi fortsätter med verksamhet ungefär som vanligt. Det är väldigt tydligt att vi är inne i ett 
generationsskifte. Det är till stora delar andra personer som deltar i våra aktiviteter nu än för tre år 
sedan då jag tillträdde som ordförande. Discord har blivit oerhört populärt och deltagandet där har 
spridit sig i hela landet och långt utanför klubbens medlemmar.
Det är roligt att se att det kommit in nya idéer och att gammalt och nytt samsas inom klubbens 
ramar. ”Radio” finns nu i nästan allting. ”Prylarna” har blivit oändligt mycket mindre fysiskt 
samtidigt som deras förmågor ökat otroligt. Samtidigt har vi våra fina kortvågsstationer med 
slutsteg, master och antenner. Vi kan nu köra trafik från 1,6 MHz upp till åtminstone 1,2 GHz med 
många olika trafikslag. Det finns något för alla så kom och pröva på! 

Generationsväxlingen gör också att vi har svårt att ha ”kommittéer”, ”grupper” och annat. Det är 
mera så att när det kommer en eldsjäl som vill driva något så är vi väldigt tacksamma. Det är så 
”teknikgruppen” kom till stånd. Det fungerar inte att säga att ”någon borde göra detta eller detta”. 
Det finns ingen ”någon”, så många aktiva är vi inte, utan förslagsställaren måste själv vara aktiv och
driva frågan vidare. 

Veckan som gick postade vi vårt SödRa Blad nr 1-2025. Du bör ha fått det i brevlådan i mitten av 
veckan. Det blev bara ett nummer under 2024. Vi hade tänkt oss två som vanligt men fick inte ihop 
innehåll mer än till ett. Därför blev det ungefär ett år emellan. Jag hoppas vi kan fortsätta 
utgivningen, hest med två nummer om året. Vi får se hur det går.

Idag, den 9 mars, har vi YOTA Contest i klubbstugan. Det är både yngre och äldre som deltar. Själv 
är jag förkyld så jag kan inte deltaga. Jag hackar och hostar och skall inte smitta ner andra. Jag 
hoppas man har roligt och att det går bra. Det kommer säkert en rapport på hemsidan.

Framöver kommer det olika aktiviteter. Håll koll på vår hemsida och i kalendern! Jag avser att lägga
upp en artikel med våren skiss till program. När det blir varmare skall vi se till att ha ”öppet hus”, vi



funderar också på att ha en loppis i samband med det, vi har mycket utrustning till salu nu. Bland 
annat har vi tre kortvågsbeamar och minst en antennmast (triangulär, tre sektioner á 3 meter). Sånt 
är svårt att skicka och måste säljas lokalt. Mera är på ingång. Jag återkommer då vi har mera 
konkreta planer.

Nu önskar jag er alla allt gott. Våren är på ingång, de senaste dagarna har varit härliga och bättre 
blir det!

Bästa 73s de
Stefan SM0ASB, ordförande


